Сочинение «My friend/ Мой друг» на английском с переводом

Friendship is very important in our life. Let me explain you why I think so. Everybody needs someone who is close to your heart and way of thinking. Your parents will always love you anyway because they are parents. And your friend just likes you; he wants to spend his time with you and he is willing to help you when you need it.

My best friend’s name is Stepan. He is not my schoolmate. Stepan lives next to me and our parents are good friends. We first met on my mom’s birthday party three years ago. Since then we see each other almost every day.

Stepan is one year older. He is fond of tennis very much. He plays tennis since childhood and he even won some tournaments. Maybe once he will become a professional player. Stepan is very clever, honest and friendly. He likes to read books and watch films, that’s why it’s always interesting to talk to him. We usually discuss our favorite characters and most exciting actions. Also we both like to ride the bicycle and to listen to music so we are never bored together. I think it’s very important to have common hobbies with a friend.

I’m sure that we both are willing to help each other in need. Stepan usually explains me mathematics when I don’t understand something. He visits me when I’m ill. He never envies me. I know that I can trust my best friend. As for me, I also try to do my best to be a good friend for him too. I’m happy to have such a good friend.

Перевод: «Мой друг»

Дружба очень важна в нашей жизни. Позвольте объяснить, почему я так думаю. Всем нам нужен кто-то близкий по душе и способу мышления. Наши родители всегда будут любить нас, потому что они родители. А другу ты просто нравишься, он хочет проводить с тобой время и готов помочь, когда тебе это необходимо.

Моего лучшего друга зовут Степан. Он не мой одноклассник. Степан живет рядом со мной, а наши родители хорошие друзья. Мы впервые встретились на дне рождения моей мамы. С тех пор мы видимся почти каждый день.

Степан на год старше меня. Он серьезно увлекается теннисом. Он играет в теннис с детства и даже выиграл несколько соревнований. Может, однажды он станет профессиональным игроком. Степан очень умный, честный и дружелюбный. Ему нравится читать книги и смотреть фильмы, поэтому с ним всегда интересно разговаривать. Мы часто обсуждаем любимых персонажей и захватывающие события. Еще мы оба любим кататься на велосипеде и слушать музыку, поэтому нам никогда не скучно вместе. Я думаю, это очень важно – иметь общие с другом интересы.

Я уверен, что мы оба готовы помочь друг другу в беде. Степан всегда объясняет мне математику, когда я что-то не понимаю. Он навещаем меня, когда я болею. Он никогда не завидует. Я знаю, что могу доверять ему. Что касается меня, я тоже стараюсь сделать все. Чтобы быть Степе хорошим другом. Я рад, что у меня есть такой хороший друг!

